

Super Summer 2014 — Science Puzzle 超級暑假 2014 - 「由理揭秘」夏令營

The Super Summer 2014 – Science Puzzle Programme held by the Center for Child Development aimed to enhance children's curiosity and learning motivation and encourage them to pursue the spirit of truth-seeking through workshops in different areas of knowledge. 44 children advancing from Primary 4 to Primary 6 participated in the camp on 22-26 July 2014. The children took four compulsory courses including Television Broadcasting, Sports Science, Science and Psychology and learned general knowledge about these disciplines. They also selected a subject of their own interest and immersed themselves in project-based learning. They gained more in-depth knowledge in their selected subjects. Two team-building workshops and exploratory activities were also arranged in the camp to enrich children's experiences and strengthen their cooperative skills.

兒童發展研究中心於 2014 年 7 月 22 至 26 日主辦超級暑假 2014 — 「由理揭秘」夏令營，希望透過不同主題的工作坊，提升孩子的好奇心及學習動機，並鼓勵他們追求真理。是次活動共有 44 位升讀小學四至六年級的小童參與。他們參與了四個必修課程，學習不同科目的基本知識。課程包括：廣播電視、體育科學、科學及心理學，他們其後按興趣自選科目進行專題研習，學習更深入的知識。為豐富孩子的經驗及加強他們的合作技能，中心亦安排兩節團隊合作工作坊及其他戶外探索活動。🌍

